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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2014/15:476 Långsiktig finansiering för Sveriges kvinno- och tjejjourer

Vi ser hur stödinsatserna för våldsdrabbade kvinnor ökat med ca 38 procent 
sedan 2013. Detta medför att många kvinnor och barn som skulle behöva 
skyddat boende inte får någon plats. Det handlar i genomsnitt om fem kvinnor 
per dygn som hänvisas vidare på grund av platsbrist. 

Kvinnojourerna behöver en långsiktig finansiering för att kunna hjälpa fler 
kvinnor i behov av skydd och stöd. 

Vid tidigare insatser i form av statligt stöd har tyvärr många kommuner sett sin 
chans att dra ned på det kommunala stödet till jourerna. Detta har bidragit till 
att den tänkta finansieringen många gånger inte blivit det tillskott som så väl 
behövs.

 

På vilket sätt kommer statsrådet att verka för att kvinnojourerna ska få en 
långsiktig och självständig finansiering?

………………………………………

Pia Hallström (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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